
با ورود نهادهاي 
سعيد احمديان
      گزارش

نظارت�ي و تأکيد 
سرپرست و رئيس 
هيئت مديره اس�تقلال، قراردادهاي نجومي 
استقلالي ها که در زمان احمد سعادتمند امضا 
شده است، اصلاح مي شود و کاهش پيدا مي کند.

دو ماه پس از مذاکرات مديران وقت استقلال با 
بازيکنان براي تمديد يا امضاي قرارداد در يکي 
از هتل هاي معروف تهران، پرده ها در حال کنار 
رفتن اس��ت. نهادهاي نظارتي ب��ه قراردادهاي 
نجومي آبي ها که به يک باره چند برابر شده، آن 
هم در شرايطي که حساب باشگاه پولي در بساط 
ن��دارد، ورود کرده اند و از رئي��س هيئت مديره 
گرفته تا سرپرست باش��گاه امضاي قراردادهاي 
خ��ارج از ضابطه در زم��ان احمد س��عادتمند، 
مديرعامل سابق را رد نمي کنند تا مشخص شود 
مديري که روز اول گفته بود نمي گذارد يک آجر 
از باشگاه کم شود، چطور تا جايي که مي توانسته 
با چند براب��ر کردن قرارداده��ا، تعهدهاي مالي 

زيادي را براي باشگاه ايجاد کرده است.
  حاتم بخشي سعادتمند

احمد سعادتمند، مديرعامل سابق استقلال که با 
وعده درآمد 400 ميلياردي و ايده پفک آبي براي 
درآمدزايي سعي داشت همه نگاه ها را به سمت 
خود جلب کند، ش��هريور گذشته با شروع فصل 
نقل و انتق��الات با انتخاب هت��ل آزادي به جاي 
باشگاه براي تمديد يا امضاي قرارداد با بازيکنان 
فعلي و مدنظر آبي پوشان بار ديگر خبرساز شد، 
به خصوص که انتخاب يک هت��ل معروف براي 
مذاکره در شرايطي که باشگاه، دفتر و ساختمان 

دارد، عجيب بود و دليل منطقي نداش��ت. با اين 
حال آن روزها هتل آزادي در قرق استقلالي ها بود 
و بازيکنان و مدير برنامه هاي شان به جاي اينکه 
راهي دفتر باشگاه در خيابان علامه سعادت آباد 
تهران ش��وند، به هتل پنج س��تاره جنب اتوبان 
چمران مي رفتند تا پاي ميز مذاکره با سعادتمند 

بنشينند.
اين روزها با ورود نهادهاي نظارتي به قراردادهايي 
که زمان س��عادتمند با بازيکنان بس��ته ش��ده، 
مش��خص ش��ده همانطور که مح��ل مذاکرات 
لاکچري بوده است، رقم هاي قراردادها هم نجومي 
بوده و شنيده هاي زيادي درباره حاتم بخشی هاي 
سعادتمند در قراردادهايي که امضا کرده است به 
گوش مي رس��د. در مذاکرات هتل آزادي گفته 
مي ش��ود تخلفات زيادي صورت گرفته و برخي 
بازيکنان تأثيرگذار استقلال به رغم اينکه قرارداد 
داشته اند با آنها يک قرارداد جديد و با مبلغ چند 
برابري بسته شده است. به عنوان نمونه قرارداد 
يکي از مدافعان استقلال که آخرين قراردادش 
کمتر از 2 ميليارد بوده در قرارداد جديدش براي 
دو سال 13 ميليارد دريافت مي کند و قراردادش 

هفت برابر شده است.
علاوه بر اين، يکي ديگر از هافبک هاي خبرساز 
استقلال به رغم داش��تن قرارداد 3 ميلياردي با 
تصميم س��عادتمند يک قرارداد جديد به ارزش 
5/5 ميليارد براي يک س��ال امضا مي کند. البته 
اين تنها مواردي از حاتم بخشي هاي سعادتمند 
در مذاکرات هتل آزادي است، قراردادهايی که به 
گفته حجت نظري، عضو هيئت مديره استقلال 
حتي بازيکنان هم انتظار آن را نداشتند: »برخی 

ارقامی که سعادتمند به بازيکنان گفته بود، حتی 
تعجب خود بازيکنان را هم به همراه داشت، اما 
آنها از مبالغ پيشنهادی اس��تقبال کرده بودند. 

واقعاً برخی ارقام قابل تأمل هستند.«
مذاک��ره در هت��ل آزادي و امض��اي چني��ن 
قراردادهاي��ي در نهايت يک��ي از دلايلي بود که 
سعادتمند 9 مهر برکنار ش��د و در بند 3 بيانيه 
هيئ��ت مديره باش��گاه به تخلفات س��عادتمند 
درباره قرارداد استقلالي ها در هتل آزادي اشاره 
شده بود: »رفتارهای خلاف شأن باشگاه در نقل 
و انتق��الات و حضور س��ؤال برانگيز در يک هتل 
به جای ساختمان باش��گاه، همچنين همراهی 
شائبه انگيز برخی افراد در اتاق مذاکره که باعث 
ورود نهادهای نظارتی به موضوع نقل و انتقالات 

باشگاه استقلال شد.«
  قراردادهاي نجومي اصلاح مي شود

حالا با ورود نهادهاي نظارتي، اصلاح قراردادهايي 
که در زمان مديرعامل سابق استقلال امضا شده  
اس��ت در برنامه مديريت باشگاه اس��تقلال قرار 
گرفته، تصميمی که حج��ت نظري، عضو هيئت 
مديره استقلال سوم آبان ماه در گفت وگو با راديو 
ايران اي��ن موض��وع را تأييد ک��رد: »گفته اند در 
قراردادها بازنگری صورت گيرد. اين موضوع ممکن 
است با واکنشی از سوی بازيکنان همراه باشد، اما تا 
جايی که قانون اجازه بدهد، می توانيم تصميمات 
را اجرايی کنيم. اگر نهادهای نظارتی روی يک يا 
چند قرارداد بحث داشته باشند، ما وظيفه داريم 
مواضع دو طرف را ب��ه يکديگر منتقل کنيم، ولی 

نبايد در اين ميان به تيم ضربه وارد شود.«
احمد مددي، سرپرست باشگاه استقلال هم بر 

کاهش قراردادها تأکيد دارد و از بازيکنان خواست 
که شرايط اقتصادي باشگاه را درک کنند: »تأکيد 
دستگاه نظارتی اين است قراردادهايی که ما به 
آنها نجومی می گوييم، اصلاح شود. اين قراردادها 
در چند روز و در هتل امضا شد. خيلی هم ناگهانی 
رقم آنها افزايش يافت. دس��تگاه نظارتی تأکيد 
کرده اين مبالغ تعديل ش��ود. ما هم تکليفمان 
همين است و تلاش می کنيم قراردادها را تا حد 
ممکن تعديل کنيم و به حد معقولی برس��انيم. 
اس��تقلال توان پرداخت اين مبالغ را ندارد و در 
توانش نيست اين مبالغ نجومی را پرداخت کند. 
بازيکنان بايد ش��رايط بغرنج اس��تقلال را درک 
کنند. درآمدزايی ما در حدی نيست که بتوانيم 
پاسخ اين اعداد س��نگين را بدهيم.« اسماعيل 
خليل زاده، رئيس هيئت مديره باشگاه استقلال 
نيز دوشنبه در شبکه خبر بر بازنگري در قراردادها 
تأکيد کرد: »بايد بازنگری کنيم. قرارداد منعقد 
شده و يک مسئول اجرايی آن را امضا کرده است، 

ولی بايد به هر شکلی با آنها به توافق برسيم.«
با اين حال محمود فکري، س��رمربي اس��تقلال 
دوش��نبه ش��ب در برنامه تلويزيوني فوتبال برتر 
طوري صحبت کرد که اميدوار است اين تصميم 
تيم را وارد چالش نکند: »يکسری بازيکن بوده اند 
که با تيم قرارداد جديد بسته اند و قرارداد جديدشان 
بيشتر شده است. اين موضوع به مديريت بستگی 
دارد. من الان فکر می کنم اين برای ما خودش يک 
چالش باشد. اگر قرار باشد قرارداد کم شود، برای 
بازيکن مشکل ايجاد می ش��ود و اگر کم نشود هم 
بايد ديد می توان پرداختش کرد يا نه. اميدوارم در 

نهايت اتفاق خوبی رخ دهد.«
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فريدون حسن

شیوا نوروزی

درخواست نگاه ويژه به کشتي 
مسعود سلطاني فر، وزير ورزش با حضور در محل فدراسيون کشتی، ضمن 
ديدار با مسئولان فدراسيون از خانه های کشتی شهيد ابراهيم هادی و شهيد 
مصطفی صدرزاده بازديد کرد. عليرضا دبير در اين بازديد گزارش کاملی 
از روند آماده س��ازی تيم های ملی به منظور حضور در رقابت های کشتی 
بزرگسالان جهان در صربستان و همچنين برگزاری دور رفت بيستمين دوره 
رقابت های ليگ برتر کشتی آزاد و فرنگی باشگاه های کشور جام يادگار امام و 
گراميداشت سردار شهيد حاج قاسم سليمانی که با رعايت کامل پروتکل های 
بهداشتی و در شرايط قرنطينه به انجام رسيد، به وزير ورزش و جوانان داد. 
رئيس فدراسيون کشتی همچنين با اشاره به مشکلات پيش روی ورزش اول 
کشور از سلطاني فر خواست با توجه به در پيش بودن رقابت های جهانی و پس 
از آن مسابقات گزينشی و در نهايت بازی های المپيک توکيو، نگاه ويژه ای به 

پرافتخارترين رشته ورزشی کشور از تمامی جهات داشته باشد.

کفه ترازو به سمت آلکنو سنگینی می کند 
در همه جای جهان برای انتخاب سرمربی تيم 
ملی واليبال به مکتبی که يک مربی ايده هايش 
بر آن اساس شکل گرفته است، توجه می کنند 
که ما هم به عنوان تيم هش��تم جهان از اين 
قاعده مستثنا نيستيم و برای سپردن هدايت 
تيم ملی در المپيک بايد ببينيم کدام مکتب 
به درد واليبال ايران می خورد. با در نظر گرفتن 
فاصله زمانی شش ماهه تا المپيک، بيشتر از 
مسائلی مانند سبک و مکتب يک مربی بايد 
فردی سکان هدايت تيم ملی را برعهده بگيرد که بتواند فضای حاکم بر تيم را 
مديريت و بازيکنان را اداره کند. به نظر می رسد آلکنو با توجه به برنامه  دقيق و 
شناختی که از واليبال ايران و بازيکنانش براساس همان برنامه ارائه شده دارد، 
می تواند در شرايط فعلی واليبال ايران بسيار مؤثرتر از گزينه ديگر عمل کند. 
در برنامه آلکنو مواردی ذکر شده که نشان از تعقيب واليبال ايران و شناختش 
از بازيکنان ايرانی از سال 2014 دارد و مشخص است که اين مربی باتجربه 
روسی، آگاهی جامعی از واليباليست های ايرانی دارد و به دقت واليبال ايران را 
بررسی کرده است. در سوی مقابل برنامه ارائه شده از سوی کاستلانی بيشتر 
حالت تئوريک دارد و به مسائل روحی و روانی بيشتر از موارد فنی اشاره کرده 
است، اما با توجه به حضور مستمر آلکنو در تيم ملی روسيه در سه المپيک 
متوالی و هدايت تيم پرستاره و نام آش��نای زنيت، کفه ترازو به سمت آلکنو 
سنگينی می کند. اين دو مربی از دو سبک مختلف هستند؛ کاستلانی را بايد 
در زمره مربيان مکتب بلوک غرب دانست، اما آلکنو از نظر سيستم مربيگری 
جزو مربيان بلوک شرق به حساب می آيد که سبک بازی تيم هايی همچون 
لهستان، روسيه و صربستان از اين مکتب سرچشمه می گيرد که در اين سبک، 

دفاع روی تور و ميانگن قدی بالا حرف اول را می زند.

طارمی به زور هوادار به ترکیب نمی رود

بارسا را فدای مسی نمی کنم
اوض��اع بارس��ا      بازتاب
چن��دان جالب 
نيست. اين باشگاه بعد از استعفای بارتومئو و هيئت 
مديره اش توس��ط هيئت مدي��ره و رئيس موقت 
)توس��کتس( اداره می ش��ود و انتظار می رود که 
انتخابات��ش برای تعيي��ن رئيس جدي��د حوالی 
کريسمس برگزار شود. در اين شرايط به نظر می رسد 
يکی از مهم ترين مسائل باشگاه بارسا وضعيت مسی 
باشد که می تواند تأثيری تعيين کننده در انتخابات 

داشته باشد، اما جالب اس��ت که پره ريه را، يکی از 
نامزهای رياست بارسا صراحتاً گفته که در صورت 
انتخاب شدن همه چيز را فدای نگه داشتن ليونل 
مسی در بلوگرانا نمی کند: »معتقدم مسی بايد در 
بارسا بماند، ولی نه به هر قيمتي. در نهايت مسی 
اس��ت که بايد برای آينده اش تصميم بگيرد. واقعاً 
ش��ک دارم که مس��ی در ط��ول تابس��تان واقعاً 
می خواست بارسا را ترک کند، من اگر باشم برای 

نگه داشتن مسی همه چيز را فدا نمی کنم.«

هفته سوم رقابت های ليگ قهرمانان 
دنيا حيدري

      ليگ قهرمانان
اروپا امشب با برگزاری ديدار گروه ها
E، F، G و H پيگيری می شود.

  برد پرگل مقابل کرسنودار، نه فقط جبران تساوی مقابل سويا 
بود که شاگردان لمپارد را صدرنشين گروه E کرد و حالا چلسی 
می تواند با تکرار اين نتيجه برابر رن که تنها يک امتياز از دو بازی 
قبلی کسب کرده، جايگاه خود را تثبيت کند. هرچند که سويا 
هم ديدار سختی ندارد و با پيروزی مقابل کراسنودار می تواند 
همچنان سايه به سايه صدرنش��ين پيش برود. در گروه F اما 
لاتزيو برخلاف شروع قدرتمندی که مقابل دورتموند داشت، 
به تساوی برابر کلوب بروژ در هفته دوم رضايت داد، اما به لطف 
تفاضل گل بهتر صدرنشين ماند و حالا برای تثبيت جايگاه خود 
ناچار به برتری مقابل زنيت اس��ت. تيمی که از دو بازی قبلی 
امتيازی کس��ب نکرده، اما بعيد نيست که شب سختی را برای 

لاتزيو رقم بزند. تقابلی که می تواند ديدنی باشد، چراکه لاتزيو 
طی سال های اخير همواره يکی از مشتريان سردار آزمون بوده 
اس��ت. در ديگر ديدار اين گروه نيز دورتمون��د بعد از پيروزی 
هفته گذشته مقابل زنيت حالا در صورت پيروزی مقابل کلوب 
بروژ به يک قدمی صدر می رس��د. در گروه G بارس��ا که با دو 
پيروزی مقتدرانه صدرنشين است با ديناموکيف تک امتيازی 
ديدار دارد. مصافی نه چندان س��خت که می تواند صدرنشينی 
آبی واناری هايی را  تثبيت کند. يووه، تيم دوم جدول اين گروه 
نيز با واروش ديدار می کند. منچس��تر اگرچه در ليگ انگليس 
شرايط چندان جالبی ندارد، اما در ليگ قهرمانان موفق عمل 
کرده و با دو پيروزی صدرنشين گروه H است و در پی کسب 
سومين پيروزی مقابل باشاک شهير قعرنشين. در ديگر بازی 
اين گروه لايپزيش، شگفتی س��از فصل گذشته حالا بايد ديد 

مقابل پولدارهای پاريسی چه می کند.

 تلاش منچستر، بارسا، چلسی و لاتزيو
برای تثبيت صدرنشينی

رويارويی زنیت با مشتری همیشگی آزمون

نتايج نه چندان 
شميم رضوان

      چهره
جال��ب پورتو و 
عملکرد ضعيف 
مارگا، انتقادها از سرجيو کنسيسائو را به دليل 
عدم استفاده از طارمی به اوج خود رسانده است. 

با وجود اين سرمربی پورتو در واکنش به انتقاد 
از نيمکت نش��ين کردن آقای گل فصل پيش 
می گويد که اين اعتراض ها به ش��انس طارمی 
ضربه می زند: »طارمی يک بازيکن بسيار مؤدب 
است که سعی می کند تمام تلاش خود را انجام 
دهد. او در ح��ال حاضر در دوره س��ازگاری و 
انطباق يافتن با باشگاه است، شايد در ادامه به 
يکی از بازيکنان پرکاربرد و مه��م تيم تبديل 
شود. درست اس��ت که او مانند بسياری ديگر 
هنوز فرصت کامل برای بازی کردن نداش��ته 
است، اما قرار نيس��ت من به خاطر حرف مردم 
بازيکنی را در ترکيب اصلی قرار دهم. طارمی 
هنوز فرصت شروع بازی از ابتدای ديدارها را به 
دست نياورده اس��ت. من کسی را به خاطر نظر 
مردم در ترکيب ثاب��ت تيمم نمی گذارم و بر 
اس��اس لياقت انتخاب می کنم و بسته به 
شرايط بازيکن و نقش��ی که می تواند در 
حرکت ما در زمين ايفا کند، فرصتی را 
که شايسته اش باشد به او می دهم. اين 
روش کار ماس��ت، بازيکن��ان ه��م 
می دانند، ام��ا به خواس��ت مردم 

ترکيب نمی چينم.«

خط قرمز روي قراردادهاي نجومي آبي ها
کاهش مبلغ قراردادهاي استقلالي ها که در زمان سعادتمند امضا شد

شروط فدراسیون جهاني جودو غیرقانوني است 
مهدي علي نژاد، معاون وزير ورزش در خصوص آخرين وضعيت پرونده 
جودو ايران در دادگاه عالی ورزش��ی گفت: »بعد از تعليق جهانی جودو، 
شکايتی توسط فدراسيون به دادگاه عالی ورزش ارائه شد و در اواخر شهريور 
در جلسه دادگاه يک ماه به طرفين فرصت دادند با مذاکره مشکل حل شود. 
به رغم حسن نيت فدراسيون جودو، متأسفانه مجموعه فدراسيون جهانی 
بر همان شروط گذشته تأکيد دارد که شروط غيرقانونی و خلاف اساسنامه 
است. در نهايت طرفين اعلام کردند که توافقی صورت نگرفته و منتظريم تا 

ببينيم رأی دادگاه عالی ورزش به چه صورت خواهد بود.«

تلاش تیراندازان بازگشت به جايگاه قبلي است
اسماعيل عبادی، مربي تيم ملي تيراندازي با کمان کامپوند با اشاره به آغاز 
اردوي اين تيم اظهار کرد: »اردوی کمانداران بعد از يک وقفه طولانی مدت 
از 15 شهريور آغاز شد و کمانداران سومين اردوی خود را از روز شنبه 10 آبان 
در سايت تيروکمان شروع کردند که وضعيت رکوردها راضی کننده است. در 
حال حاضر نسبت به سال گذشته ۸0درصد ترکيب تيم تغيير کرده و جوان 
شده است. با هدف گذاری صورت گرفته، سعی داريم با حضور قدرتمند در 

مسابقات آينده دوباره در آسيا و جهان مطرح و به جايگاه قبل بازگرديم.

آغاز لیگ »اهداف پروازي« پس از 8 سال
علی گداری، رئيس کميته مسابقات فدراسيون تيراندازي از آغاز ليگ برتر اهداف 
پروازي خبر داد و گفت: »با تصميم فدراسيون و هماهنگی با ستاد مقابله با کرونا 
در ورزش، هفته نخست مسابقات ليگ برتر اهداف پروازی به صورت رسمی روز 
سه شنبه 13 آبان ماه آغاز و طي پنج هفته تا 11 دي ماه ادامه دارد. اين مسابقات 
پس از هشت سال وقفه با شيوه جديد و با رعايت تمام دستورالعمل های بهداشتی 

در رشته های تراپ زنان،  تراپ مردان و اسکيت مردان برگزار می شود.«

 خسارت هاي ناتمام مديران سرخابی 
به بیت المال

مطالبات چندين ميلياردي برانکو و شفر پرداخت شد. اين خبري بود 
که طي روزهاي گذشته تبديل به خبر اول رس��انه هاي ورزشي شد تا 
خيال هواداران دو تيم پرسپوليس و استقلال بابت باز شدن پنجره نقل و 

انتقالات اين دو تيم راحت شود.
البته اين مطالبات چگونه و از کجا پرداخت شد را همه به خوبي مي دانيم و بيان 
آن تکرار مکررات و يک قصه تلخ تکراري است. همه مي دانيم که باز دست در 
جيب مردم کردند و از بيت المال ميلياردها تومان پرواز کرد تا کار سرخابي ها 
بيشتر از اين گره نخورد و بتوانند به حيف و ميل بيت المال ادامه دهند. جالب 
اينکه هنوز اين پرونده ها بسته نشده، بحث ديگري شروع مي شود مانند آنچه 

امروز به اسم قراردادهاي نجومي بازيکنان داخلي سر زبان ها افتاده است.
بماند، گفتيم که اين حرف ها يک قصه پرغصه تکراري است. داستاني که نه کسي 
از آن پند گرفته و نه کسي قرار است پندي بگيرد؛ نه کسي بابت آن بازخواست 
شده و نه کسي در ازاي خطايي که کرده جريمه، فقط پول مردم کوچه و بازار 
صرف زياده خواهي ها و سوء مديريت هاي اين دو تيم شده است. حالا اما بعد از 
پشت سر گذاشتن پرونده هاي برانکو و شفر مسئله اي که باعث حساس شدن 
خيلي ها شده و در لابه لاي حرف هاي وکيل برانکو ايوانکوويچ نيز مطرح شده، 

موضوعي است مبني بر تخفيف 50 درصدي اين مربي به پرسپوليس!
طلب برانکو از پرسپوليس يک ميليون و 100 هزار يورو بوده که با احتساب 
اين پيشنهاد به وکيل پرسپوليس در جريان مذاکرات سال 9۸ در استانبول 
پرسپوليس مي توانست اين مبلغ را تا 500هزار يورو پايين بياورد، اما بنا به 
آنچه مدير حقوقي وقت باشگاه پرسپوليس عنوان کرده، بعد از مشورت با 
ايرج عرب، مديرعامل وقت باشگاه و مشورت متعاقب او با مقامات بالادستي 
اين پيشنهاد در عين ناباوري پذيرفته نمي شود و عنوان مي شود که هيچ 
پولي نبايد به برانکو پرداخت شود تا کار به جايي برسد که علاوه بر طلب 

کامل جريمه هم پرداخت شود.
حال سؤال اينجاست که مديريت باشگاه پرسپوليس در آن زمان و مسئولان 
مربوط با اين پرونده چرا با چنين پيشنهادي که منفعتي حدوداً 500 هزار 
يورويي براي ايران در پي داشت، مخالفت کردند؟ چرا امروز که اين حقيقت 
برملا شده هيچ پاسخي براي آن ندارند و سکوت اختيار کرده اند؟ همزماني 
اين جريان با برملا شدن رقم هاي چندين ميلياردي بازيکنان استقلال در 
زمان حضور احمد سعادتمند نشان از يک س��وءمديريت واحد در اين دو 
باشگاه پرهوادار فوتبال کشور دارد. سوءمديريتي برگرفته از وزارت ورزش 
که با گماردن مديران رده چندمي شاغل در وزارت بر مسند مديريت اين دو 

باشگاه عملاً کاري کرده که چوب حراج به بيت المال کشور زده شود.
جاي تعجب دارد که در اين ميان طرف خارجي دلسوزتر از خود ما براي 
ماست! اما اينجا در کشور ظاهراً قرار به دلسوزي نيست، چون همه خوب 
مي دانند که قرار نيست پاسخگو باشند و ديروز ايرج عرب و امروز احمد 
سعادتمند، يکي با پشت پا زدن به يک پيشنهاد مناسب و ديگري با عقد 
قرارداد در هتل و تالار که يکي مي توانس��ت جلوي يک ض��رر و زيان را 
بگيرد و ديگري همين ضرر و زيان را از طريقي ديگر وارد کرد تا ثابت شود 
پرسپوليس و استقلال بيشتر از آنکه در داخل زمين و روي نيمکت مشکل 
داشته باش��ند در رأس مديريت شان با مش��کل رو به رو هستند. مديران 
ضعيف، ناکارآمد و نابلدي که از س��وي وزارت ورزش گمارده مي شوند، 

هرچند که مثلاً با رأي هيئت مديره دو باشگاه منصوب مي شوند.
اتفاق تلخي است، اما اينکه منتظر پاسخي درست و قانع کننده باشيم، انتظاري 
بيهوده اس��ت، چراکه تا بوده همين بوده و ظاهراً تا دوران اين مديران تمام 
نشود، همين شرايط حاکم خواهد بود. پس بايد از همين حالا به فکر پرداخت 

بدهي هاي تازه در راه استقلال و پرسپوليس بود و نگران شکايت هاي آينده!

 انتخاب نهايی سرمربی تيم ملی واليبال 
از بين دو گزينه روسی و آرژانتينی

آلکنو يا کاستلانی روی نیمکت والیبالی ها
انتخاب بين دو گزينه نهايی فدراسيون برای معرفی سرمربی جديد تيم 
ملی واليبال يک هفته ديگر به تعويق افتاد. در حالی که انتظار می رفت 
نشست کميته فنی فدراسيون واليبال به بلاتکليفی نيمکت تيم ملی 
پايان دهد، اما اعلام اسامی دانيل کاستلانی و ولاديمير آلکنو به عنوان 
دو گزينه نهايی تنها خروجی اين جلسه بود. قرار است فدراسيون برای 
سپردن س��کان هدايت تيم ملی به دس��ت يکی از اين دو نفر سبک و 

سنگين های آخر را تا هفته آينده انجام دهد.
    

همانطور که انتظار می رفت دو مربی مدنظر فدراسيون همان ولاديمير 
آلکنو و کاستلانی هستند؛ برنامه های اين دو نفر در کميته فنی بررسی 
شده و گويا اکثر اعضا نيز روی انتخاب مربی روس اتفاق نظر دارند. با اين 
حال تصميم نهايی را داورزنی می گيرد و کماکان برای شناختن جانشين 
کولاکوويچ بايد تا هفته آينده صبر کرد. بررسی اجمالی کارنامه گزينه های 

نهايی نشان می دهد که هر دو نفر تجربه زيادی دارند. 
آلکنو که اتفاقاً بين کارشناس��ان داخلی طرفداران زيادي هم دارد، کار 
مربيگری اش را از فرانسه شروع کرد. چهار سال هدايت تيم واليبال دينامو 
مسکو را برعهده داشت و به عنوان سرمربی قهرمانی های زيادی از جمله 
قهرمانی اروپا را با تيم زنيت به دست آورد. نکته حائز اهميت در کارنامه او 
حضور درخشان در سه المپيک 200۸ )مدال برنز(، المپيک 2012 )مدال 
طلا( و المپيک ريو )مقام چهارم( به عنوان سرمربی تيم ملی روسيه است. 
آلکنو در حال حاضر سرمربی زنيت کازان است و نظم، انضباط و رعايت 
ديسيپلين ورزشی از جمله خصوصيات مربيگری مرد 53 ساله محسوب 
می شود. آلکنو سابقه کار کردن با سعيد معروف، ملی پوش کشورمان را نيز 
در کارنامه دارد. دانيل کاستلانی همان مربی آرژانتينی است که تيم ملی 
لهستان را به عنوان قهرمانی اروپا رساند )سال 2009( و هدايت تيم های 
ملی آرژانتين و فنلاند را نيز برعهده داشته است. منتها کاستلانی بيشتر 
موفقيت هايش را در رده باشگاهی کسب کرده و در ليگ های لهستان، 
آرژانتين، بلژيک، برزيل و ترکيه عناوين قهرمانی به دست آورده و فعلاً هم 

سرمربی تيم اولشتين لهستان است. 
    

رئيس فدراسيون واليبال نتايج جلسات کميته فنی و اتاق فکر را مثبت 
ارزيابی کرد. محمدرض��ا داورزنی در تازه تري��ن اظهاراتش قول انتخاب 
سرمربی تيم ملی تا هفته آينده را داده است: »جلسه خوبی در کميته فنی 
برگزار شد. از بين پنج گزينه مطرح دنيا در واليبال در نهايت به سه گزينه از 
روسيه، ايتاليا و آرژانتين رسيديم. مربيان روس و آرژانتين برنامه های خود 
را به فدراسيون ارائه دادند، اما مربی ايتاليايی به دليل مخالفت باشگاهش 
برنامه ای ارسال نکرد. در اين جلسه برنامه دو مربی روس و آرژانتين مطرح 
شد و هر دو برنامه نيز مورد تأييد اعضای کميته فنی قرار گرفت. اعضای 
کميته از ريز برنامه های هر دو مربی آگاه شدند. قرار است مذاکرات خود با 
مربی روس و آرژانتين ادامه دهيم و شرايط و بحث مالی مناسب را نيز در 
نظر بگيريم و با حفظ منافع و رسيدن به خواست و اهدافمان مذاکرات را 
نهايی کنيم. با نظر کميته فنی، فدراسيون مذاکرات خود را تا تنظيم قرارداد 
ادامه خواهد داد. اولويت ها مشخص شده و بر مبنای آن پيش خواهيم رفت. 
کميته اين اجازه را به فدراسيون داده تا با فراغ بال بيشتر مذاکرات را ادامه 
دهد. حداکثر تا هفته آينده مذاکرات قراردادی را پيش خواهيم برد و ظرف 
هشت تا 10 روز آينده قرارداد نهايی را امضا خواهيم کرد. قرارداد مناسب 
با آن چيزی که فدراسيون مدنظر دارد، اعم از اصل مبلغ قرارداد به همراه 
پاداش در صورت رسيدن به هدف تنظيم خواهد شد. اميدوارم تا هفته آينده 
قرارداد را با يکی از دو گزينه امضا کنيم تا کار خود را آغاز کند.« به گفته 
داورزنی سرمربی جديد خيلی زود کارش را آغاز خواهد کرد: »سرمربی 
تيم ملی از زمان عقد ق��رارداد، بازيکنان را زير نظر مي گيرد و بررس��ی 
حريفانمان در المپيک را آغاز خواهد کرد، اما حضور فيزيکی سرمربی از 
اول فروردين ماه سال آينده امکانپذير است. تلاشمان بر اين است در پايان 
ليگ برتر بازيکنان داخلی و در پايان ليگ اروپا لژيونرها را به اردو فراخوانيم 
و اردوهای ملی را قبل از ليگ ملت ها برگزار کنيم و پس از پايان ليگ ملت ها 

نيز با آمادگی بهتری برای شرکت در المپيک آماده شويم.«
    

محمود افشاردوست يکی از اعضای کميته فنی است که در جلسه اخير اين 
کميته حضور داشته است. افشاردوست در گفت وگو با مهر انتخاب آلکنو 
را محتمل خواند: »کاستلانی برنامه ای به نسبت تشريحی و کلی ارائه داده 
و آلکنو برنامه پيشنهادی خود را جزئی تر ارسال کرده است. آلکنو حتی 
برنامه چهار ماهه آماده سازی تيم ملی را هم ارسال کرده است و با توجه به 
اشرافی که به بازيکنان ايرانی دارد، نشان داده واليبال ايران را می شناسد. با 
توجه به رزومه آلکنو و قهرمانی المپيک، حضور او در نيمکت تيم ملی را در 

مقايسه با کاستلانی محتمل تر می دانم.«

بهروز عطايی

 کارشناس واليبال


